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Er was een droom 
Toen Nikantes begin jaren 2000 moest verhuizen van de Baarsweg naar de Botreep 
moesten er keuzes gemaakt worden door het toenmalige bestuur. Uiteraard met 
ruggespraak bij de leden. De keuze was: 2 kunstgrasvelden en dan geen kantine, of 1 
kunstgrasveld en 1 nieuwe kantine. Nikantes had geen geld voor het bouwen van een 
kantine in eigen beheer, dus de keuze was eigenlijk noodgedwongen 1 kunstgrasveld 
en 1 kantine met kleedkamers. Eigenlijk wilden we toen natuurlijk ook al gelijk 2 
kunstgrasvelden. Nikantes had toen ook geen mogelijkheden om zelf een tweede 
kunstgrasveld te financieren. 
 
In 2005 was alles klaar maar vanwege een geschil tussen het Sportbedrijf Rotterdam 
en de aannemer was er beslag gelegd op de kantine. Vanaf 2006 konden we dan 
eindelijk gebruik maken van de nieuwe locatie op de Botreep. 
 
Een tweede kunstgrasveld bleef vanaf die tijd hoog op het verlanglijstje staan maar 
bleef lang onhaalbaar, mede in verband met de financiering. In de afgelopen jaren is 
er sterk aan die financiering gewerkt en waren wij uiteindelijk op een punt aangeland 
waarbij wij het zelf zouden kunnen financieren: een tweede kunstgrasveld of een 
PANNA kunstgrasveld waarbij er ruimte zou zijn voor 2 officiële jeugdvelden van 24 bij 
12. Er waren zelfs 3 offertes van 3 verschillende aannemers. Een budget van bijna € 
150.000,00 had hiervoor beschikbaar geweest. 
 
Droom in duigen 
We hebben al vele grote zaken gerealiseerd op het sportcomplex Botreep: de 
realisering van het Beachcourt en de realisering van een eigen Jeu de Boules hal wat 
eigenlijk de status van een mini sporthal heeft. 
 
De toestemming van het Sportbedrijf Rotterdam en van de grondeigenaar (de 
gemeente Rotterdam), was normaal gesproken nooit een probleem. De offertes 
werden dan ook besproken met het Sportbedrijf Rotterdam. Er was een uiteindelijke 
versie van de uitbreiding van het huidige kunstgrasveld met 10 meter over heel de 
breedte die wij zelf zouden gaan financieren. Dat zou ongeveer € 100.000,00 gaan 
kosten, maar daar zouden wij wel toe in staat zijn via onze succesvolle 
fondsenwervering. 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
De toestemming kwam er uiteindelijk niet. De gemeente Rotterdam wil het 
sportcomplex Botreep zoals dat in zijn huidige vorm er ligt, volledig in stand houden 
en er mogen geen wijzigingen meer worden aangebracht. Aangezien de toestemming 
van de grond eigenaar cruciaal is en niet tot stand is gekomen, is de droom van een 
tweede kunstgrasveld en/of uitbreiding eigenlijk definitief in duigen gevallen. 
 
Niet bij de pakken neer gaan zitten 
Uiteraard was (en is) dit eigenlijk een hele grote domper, maar het bestuur heeft na 
verloop van tijd besloten om dit negatieve besluit om te draaien naar iets positiefs. 
 
Duidelijk was en is dat het huidige kunstgrasveld een keer gerenoveerd zou gaan 
worden. Daar was het bestuur de afgelopen 5 jaar eigenlijk al met regelmaat in gesprek 
over met het Sportbedrijf Rotterdam. Uiteindelijk kwam dan in de zomer van 2023 het 
verlossende woord: het huidige kunstgrasveld zou in zijn huidige formaat gerenoveerd 
gaan worden in de winterperiode 2023-2024. 
 
Het bestuur van Nikantes heeft vervolgens besloten om deze gelegenheid aan te 
pakken om alles wat op en rondom het (oude) kunstgrasveld staat, te vernieuwen. 
 
Toestemming van fondsen 
Alle vernieuwingen en een leuke groots opgezette opening, kosten natuurlijk ook veel 
geld. Alle fondsen die een toezegging hadden gedaan voor de uitbreiding van het oude 
kunstgrasveld, zijn benaderd en aan hen zijn de nieuwe plannen voorgelegd. Alle 
fondsen zijn eigenlijk zo goed als geheel akkoord gegaan met de gewijzigde plannen. 
Hierdoor konden wij flink van start gaan om alles op en rondom het kunstgrasveld te 
gaan vernieuwen. Vanaf november 2023 zijn wij daar mee gestart en bij de opening 
op 1e Paasdag 31-03-2024 zal zo goed als alles bijna af zijn op een paar kleine zaken 
na. 
 
Toekomstbestendig 
Met deze vernieuwingen kunnen wij de komende 5-10 jaar weer mooi vooruit. Gelukkig 
neemt ook het aantal leden toe. Met name bij de jeugd blijft er een goede aanwas 
waardoor we ook de komende jaren kunnen blijven korfballen op het complex. Ook bij 
de boulers komen er met enige regelmaat nieuwe leden bij.  
 
Financieel gezien zijn we ook gezond en kunnen we ook in de toekomst eventuele 
grote veranderingen makkelijker aan dan in onze financiële situatie van de beginjaren 
2000. 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
Zijn er dan geen plannen meer? 
Natuurlijk zijn er voor de komende jaren nog diverse plannen. Maar we gaan in 2024 
het wel even wat rustiger aan doen. De nieuwe toekomst plannen zullen zich 
voornamelijk richten op verdere verduurzaming. Het Sportbedrijf Rotterdam is van plan 
om in 2026 de 5 oude gasboilers in de kleedkamers te gaan vervangen voor 5 nieuwe 
gasboilers. Wij gaan kijken of het mogelijk is om deze te vervangen voor 5 nieuwe 
elektrische boilers. Eventuele meerkosten moeten wij dan zelf betalen. Maar daar zijn 
wij dan ook wel toe in staat. Ook hiervoor kunnen overigens weer nieuwe fondsen en 
subsidieregelingen aangeschreven worden. 
 
Ook gaan wij kijken naar de mogelijkheden voor het opslaan van de zonne energie in 
een accu. Deze ontwikkeling staat nog in de kinderschoenen maar wij kunnen hier ook 
makkelijk op meeliften. 
 
Maar ook het in stand houden en eventueel uitbreiden van het korfbalmateriaal zal in 
de komende jaren hoog op de agenda staan. Hierdoor hoeven wij steeds minder heen 
en weer te slepen van en naar de Campus. Dit is in het voordeel van onszelf en ook 
weer makkelijk(er) voor onze vrijwilligers. 
 
Vernieuwingen op en rondom het kunstgrasveld 
Hieronder zullen wij opsommen wat er allemaal in de afgelopen 5 maanden is 
vernieuwd. In zijn totaliteit hebben de vernieuwingen inclusief de Open Dag van 1e 
Paasdag ongeveer € 55.000,00 gekost. Dat is aanmerkelijk lager dan een eventuele 
uitbreiding of tweede kunstgrasveld. Hierbij zijn de vernieuwingen door het Sportbedrijf 
Rotterdam niet meegerekend. 
 
Vernieuwingen door het Sportbedrijf Rotterdam 
Het huidige kunstgrasveld van 64 bij 34 meter is door het Sportbedrijf voorzien van 
nieuw kunstgrasveld. Ook beschikken we nu over een 40 bij 20 veld met witte belijning 
en 2 wit/blauwe jeugdvelden van 24 bij 12. Rondom het speelveld is er een geheel 
nieuw hek geplaatst met aan alle kanten gaasafrastering waar je door heen kunt kijken.  
 
Daarnaast heeft het Sportbedrijf Rotterdam het oude hekwerk met prikkeldraad 
voorzien van nieuw hekwerk van 2.40 meter hoog zodat ongewenste gasten zoveel 
als mogelijk worden geweerd. 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
Vernieuwingen door Nikantes op en bij het kunstgrasveld 
Alle reclameborden zijn door de Nikantes vrijwilligers verwijderd en later afgevoerd. Er 
zijn 2 nieuwe dug outs gekocht. De dug outs zijn groter en dieper dan onze oude. Ook 
zijn er 2 verrijdbare banken aangeschaft, die bij droog weer langs de rand van het 
speelveld gezet kunnen worden voor de reserves. Dit kan ook handig zijn voor bij de 
E en F wedstrijden. 
 
Ook is er voor gekozen om het elektronische scorebord te vervangen voor een nieuw 
scorebord. Het oude scorebord werd steeds slechter en moest regelmatig voorzien 
worden van nieuwe lampjes. 
 
Op het asfaltpad tussen het kunstgras en het grasveld zijn er 4 nieuwe betonnen 
banken geplaatst zoals er ook staan bij de kantine en bij de Jeu de Boules banen. De 
houten planken van de huidige banken zijn ook gelijk vervangen zodat dit er gelijk 
allemaal weer goed en strak uitziet. 
 
Voor op het terras zijn er 4 nieuwe picknicktafels aangeschaft. Deze zijn mede 
gefinancierd door de Club van 50. 
 
Ook zijn de sponsordoeken eens goed tegen het licht gehouden. De meest slechte zijn 
vervangen, uiteraard als de sponsor nog steeds betaald. Ook dit ziet er weer mooi en 
strak uit. 
 
De 5 vlaggenmasten zijn voorzien van nieuwe koppen, nieuw koord en ook van nieuwe 
vlaggen. 
 
De grondkokers zijn betaald en geinstalleerd in opdracht van het Sportbedrijf 
Rotterdam. Nikantes heeft zelf wedstrijdpalen gekocht van 3,5 meter en ook van 3,0 
meter speciaal voor de D wedstrijden. 
 
Ook zijn de grasveldbelijningen en de haspels flink vernieuwd. Wij beschikken nu over 
2 40 bij 20 grasveldbelijningen en 8 24 bij 12 grasveldbelijningen op nieuwe ijzeren 
haspels. Ten eerste voor het geval dat er nog graswedstrijden nodig zijn maar 
voornamelijk moet dit beschikbaar zijn voor het jaarlijkse Schoolkorfbaltoernooi. 
 
Tenslotte zijn ook de gele korven bij de windroospalen vernieuwd. We hebben nu 4 
rode en 4 groene. 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
Herstel en vernieuwing van het Cubola systeem 
In november 2023 is er een storm geweest waardoor het profiel tussen het dak van de 
kantine en het Cubola systeem zwaar beschadigd is geraakt. Dit is inmiddels hersteld 
en gelukkig konden we dit vergoed krijgen van de verzekeraar. 
 
Ook is er besloten om 3 extra zonne screens aan te laten leggen. Dit zijn de delen die 
staan tussen het terras en tussen het kunstgrasveld. 
 
Nieuw (sport)materiaal voor in de Campus en op de Botreep 
Er is een extra kliko aangeschaft zodat deze niet meer 2x per jaar heen en weer 
gebracht hoeft te worden van de Botreep naar de Campus. Ook zijn er extra 
snelheidsladders gekocht, hoepels en een elektrische ballenpomp. Er is er dan 1 op 
de Botreep en 1 in de Campus. 
Ook zijn er 2 score omklapborden gekocht voor op de Botreep. Hierdoor hoeven we 
de score omklapborden van de Campus niet meer mee te nemen. 
Daarnaast is er een extra beschrijfbaar stoepbord aangeschaft. De oude kunnen we 
dan laten staan in de Campus en de nieuwe kunnen we gebruiken bij het jaarlijkse 
Schoolkorfbaltoernooi en bij het Botreep Beach Event. 
Maar er is ook een nieuw en extra izettle apparaat en tablet aangeschaft, zodat er een 
exemplaar is op de Botreep en ook op de Campus. 
Tenslotte is ook de hogedrukspuit die kapot en oud was, vervangen voor een nieuw 
exemplaar. 
 
MAVO box 
De vloer van de MAVO box is voorzien van een compleet nieuwe verflaag. Ook zal de 
kanteldeur eerdaags vervangen worden door een nieuwe sectionaal deur. 
 
Kleedkamers 
De kleedkamers zijn grondig gereinigd. De houten bankjes in de kleedkamers zijn 
voorzien van een mooie nieuwe grijze verflaag. Ook zijn de ijzeren frames 
gepoedercoat. De deuren zijn weer voorzien van nieuwe kleedkamerbordjes. 
 
Verdere verduurzaming bij Nikantes 
De gaskookplaat in de kantine van Nikantes is vervangen voor een inductiekookplaat. 
Het oude tafelmodel vrieskastje is vervangen voor een nieuwe Liebherr vrieskastje. 
De vriezer voor de ijsjes en ijsblokjes die aan het lekken was, is ook vervangen voor 
een Liebherr vriezer voor de ijsjes en ijsblokjes. Een oude koelkast is vervangen voor 
een nieuwe en energiezuinige Liebherr koelkast. Ook is er een nieuwe vriezer 
aangeschaft. 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
De 2 oude koelkasten kunnen nog dienst doen bij het Botreep Beach Event. Ook is er 
1 koelkast met 1 vriezer omgeruild in het fusthok zodat er ook online bestellingen 
gedaan kunnen worden voor drank en voor diepvriesspullen. De leverancier komt dit 
dan brengen en kan dit gelijk zelf opbergen in het fusthok. 
 
Verder is de spoeltafel in de bijkeuken in de kantine vervangen voor een degelijk 
duurzaam exemplaar met mengkraan en een goede werkbank. 
 
Tenslotte is ook het DE koffiezet apparaat op de Botreep vervangen voor een nieuw 
exemplaar. 
 
Afval afvoeren 
In zijn totaliteit hebben wij 2 vuilcontainers van 10m3 laten komen door Renewi en zijn 
er diverse spullen afgevoerd. Zo zijn ook alle palletbankjes en alle oude grijze kussens 
van het Beachcourt afgevoerd. 
 
Veel dank aan de Nikantes vrijwilligers 
Nikantes is veel dank verschuldigd aan de vrijwilligers die zich hebben ingezet voor 
alle vernieuwingen op en rondom het vernieuwde kunstgrasveld. Zonder hun 
enthousiaste, tomeloze en belangeloze inzet hadden ook deze vernieuwingen niet tot 
stand kunnen komen. 
  



 

 


